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18 de gener de 2024 

ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DEL GRUP D’ESTUDIS D’ESPLUGUES 

 

A  les  19  hores,  s’inicia  l’Assemblea General Ordinària  del Grup  d’Estudis  d’Esplugues,  al  Casal  de 

Cultura Robert Brillas, segons carta convocatòria, del 2 de gener del 2024, enviada per correu postal i 

electrònic  als  socis.  Hi  assisteixen  35  socis  presencialment  i  han  comunicat  el  vot  delegat,  a  la 

presidenta Rosa Abós i a altres membres de la Junta, 14 socis, que han excusat la seva assistència. En 

total representen el 45% dels associats al G.E.E. 

Es dóna la benvinguda als assistents i es segueix l’ordre del dia establert a la convocatòria: 

Primer punt: Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’ Assemblea General Ordinària del dia 19 de 

gener de 2023. El secretari, Miquel Casellas, dóna  lectura de  l’acta  i un cop  llegida és aprovada per 

unanimitat. 

Segon Punt: Presentació  i aprovació, si s’escau, del balanç  i estat de comptes de  l’exercici 2023. El 

secretari, en nom de la tresorera Lídia Verdier, desglossa l’estat de comptes de l’anualitat, essent els 

ingressos de 9441€ i les despeses de 9441€. Resultant un saldo positiu de 5€. El saldo bancari a data 

31 de desembre del 2023 és de 1123,47€. S’aprova per unanimitat 

Tercer Punt: Actes previstos per l’any 2024. Rosa Abós relaciona les xerrades i les sortides programades 

provisionalment per la Junta per aquest any. S’aprova. 

Quart punt: Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost de l’any 2024. El secretari en nom de 

Lídia  Verdier,  desglossa  el  pressupost,  amb  els  ingressos  de  la  quota  de  socis,  la  subvenció  de 

l’Ajuntament,  d’aportació  pels  llibres  i  de  les  sortides,  que  pugen  a  8696€.  I  les  despeses  de 

Conferències, actes culturals, publicació del Pou de Vernís, assegurança responsabilitat civil, Recercat, 

Correus,   material oficina  i varis, que sumen 8696€.   Es sol∙licitarà una subvenció extraordinària, no 

inclosa en aquest pressupost per la publicació del llibre de les Caves Marguery. 

La junta proposa mantenir la quota de soci de 25€, que es passarà al cobrament bancari a partir del 

primer de febrer. S’aprova. 

Cinquè punt: Actualització de càrrecs de  la  Junta Directiva. Es  fa esment de  la dimissió, per causes 

personals, de Joan M. Puiggròs, que dirigeix unes paraules d’agraïment al Grup d’Estudis d’Esplugues. 

La presidenta Rosa Abós, en nom de la junta, li agraeix la seva participació i involucració durant tots 

els anys que n’ha format part. 

Es fa saber que s’hi incorporen per col∙laborar‐hi Anna Ma Marco i Josep Ma. Galcerà. 

Moviment de socis: El secretari fa esment de les 7 baixes i 8 altes hagudes durant l’any 2023, essent 

actualment 120 els socis del Grup d’Estudis d’Esplugues. 

Sisè punt: Verificada  la proposta que es va realitzar a  l’Assemblea anterior de fer  les sortides entre 

setmana, es constata que no es efectiva, per la menys afluència d’assistents. Es comenta que la propera 

sortida matinal prevista, a  la Universitat de Barcelona, s’ha de fer en dilluns o divendres  ja que als 



dissabtes no hi ha visita. Es sotmet a votació, resultant a favor de dilluns 10 socis, i 9 del divendres. 

Donat que a  la resta dels presents  li és  indiferent, es proposa de  fer aquesta sortida en dilluns  i  la 

propera que hi hagi programada en divendres. 

Es comenta la dificultat de celebrar la conferència del mes de desembre en un dia fixe de dijous, pel 

que es proposa de realitzar en aquest mes una altra visita matinal. S’accepta. 

Setè punt: Torn obert de paraules: 

Enriqueta Llavinés, pregunta si es pot demanar d’augmentar la subvenció i si es sap les altres entitats 

els  hi  ha  augmentat.  La  regidora Marta  Alarcón  comenta  que  la  Regidoria  de  Cultura  no  ha  fet 

augments de subvenció a cap entitat cultural d’Esplugues de Llobregat. 

Francesc Sistaré pregunta si es G.E.E. pot anar a fer algun tipus d’acte a l’Espai Corberó. Es comenta 

que pel que es sabut no té  les condicions necessàries de seguretat  i d’accessibilitat, Marta Alarcon 

comenta la decisió municipal de no deixar l’edifici a cap entitat. Davant d’aquesta qüestió es proposa 

fer un escrit, dirigit a les entitats per fer document conjunt demanant la cessió d’us, i enviar‐ho per 

instància oficial a l’Ajuntament, i per escrit a tots els partits polítics. 

Aquestes propostes demandades durant l’Assemblea, seran estudiades i tingudes en consideració per 

la junta. 

Tot seguit i sense més demandes de paraula, es visualitza el vídeo resum de les activitats realitzades el 

2023.  

Vídeo presentat i realitzat per Josep Castells, que ha complagut als assistents i es felicita a l’autor. 

Josep Castells fa entrega de l’original del vídeo, que s’arxiva a l’arxiu‐biblioteca del G.E.E.. 

Sense més temes a tractar es tanca l’Assemblea a les 20,30 hores, agraint l’assistència i participació als 

socis presents i als delegats, prenent a la sortida una copa de cava. 

 

 

El Secretari                                                                                  La Presidenta 

Miquel Casellas i Piquet                                                           Rosa Abós i Prats 

 

 

Aqueta acta s’ha aprovat per la junta el dia 23 de gener de 2024 

 

El Secretari 

Miquel Casellas i Piquet 


